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Protokół Nr XXVI/2008 

obrad XXVI sesji Rady Miasta Ustroń 

z dnia 30 października 2008 r. 

 

 Sesja Rady Miasta odbyła się na sali sesyjnej Urzędu Miasta w Ustroniu                           

w godz. od 1400 do 1730.  

 

Na ogólną liczbę 15-tu radnych w sesji uczestniczyło 14-tu radnych (nieobecny był 

Pan Tomasz Dyrda), natomiast od punktu 5ł - 13-tu radnych (sesję opuścił radny 

Przemysław Korcz, po wcześniejszym zwolnieniu). 

 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości, stanowią załącznik nr 1 do 

protokołu. 

 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności jej obrad 

Przewodniczący Rady Miasta Stanisław Malina dokonał otwarcia obrad sesji Rady 

Miasta witając wszystkich radnych oraz zgromadzonych gości.  

Na podstawie listy obecności stwierdzono prawomocność obrad sesji. 

 

2.        Uchwalenie porządku obrad 

Projekt porządku obrad sesji przedstawił Przewodniczący Stanisław Malina, 

następnie Burmistrz Miasta Ireneusz Szarzec złoŜył wniosek o uzupełnienie projektu 

uchwały pkt 5 d) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na rok 2009, o zapisy dotyczące stosowania stawki preferencyjnej tj. o zasady                    

i okoliczności do których podatnicy będą musieli się dostosować jeśli będą chcieli 

skorzystać z mniejszego opodatkowania. Ponadto w podatku od nieruchomości 

rezygnuje się ze stawki preferencyjnej dla prowadzących pokoje gościnne i kino, 

natomiast preferencyjne stawki będą w stosunku do ogrodów zoologicznych, hal 

tenisowych i obiektów kempingowych.  

Kolejny wniosek o wniesienie poprawki do projektu uchwały pkt 5 a) w sprawie zmian  

w budŜecie miasta na rok 2008 dotyczył przesunięcia środków finansowych ze 

środków inwestycyjnych z administracji na turystykę, w celu zwiększenia  kapitału dla 

Spółki Kolej Linowa Czantoria na zakup skutera śnieŜnego.  



 

 

 
2 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta Stanisław Malina , poprosił o wprowadzenie 

dwóch dodatkowych projektów uchwał, tj. 

pkt 5 r) w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wekslowego oraz pkt 5 s) w sprawie 

wyraŜenia zgody na podwyŜszenie kapitału zakładowego i objęcia udziałów w Kolei 

Linowej Czantoria Spółka z o.o. z siedzibą w Ustroniu. 

Porządek obrad uzupełniony o dodatkowe zmiany w projektach uchwał oraz                       

o wprowadzone dwa projekty uchwał został przyjęty jednogłośnie przez 14-tu 

radnych obecnych na  sesji.  

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

3.  Przyjęcie protokołu Nr XXV/2008 z sesji Rady Miasta, która odbyła się                                                                                                   

dnia 25 września 2008 r. 

W okresie międzysesyjnym radni nie wnieśli uwag do treści projektu protokołu, 

wobec powyŜszego Przewodniczący Rady uznał protokół Nr XXV/2008 za przyjęty. 

 

4.      Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych ujętych w budŜecie miasta  

na 2008 rok 

Głos w powyŜszej sprawie zabrały następujące osoby: 

• Przewodniczący Zarządu Osiedla Ustroń Polana Stefan Figiel, 

• Radny Stefan Bałdys, 

• Naczelnik Wydziału IGG Andrzej Siemiński, 

• Burmistrz Miasta Ireneusz Szarzec, 

Przewodniczący Komisji Architektury, Inwestycji, Gospodarki Komunalnej                           

i Mieszkaniowej Piotr Markuzel przedstawił pozytywną opinię Komisji do informacji                

o realizacji zadań inwestycyjnych ujętych w budŜecie miasta na 2008 rok. 

Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych ujętych w budŜecie miasta na 2008 rok 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

5.  Podjęcie uchwał w niŜej wymienionych sprawach: 

a. zmian w budŜecie miasta na rok 2008 

Skarbnik Miasta Maria Komadowska przedstawiła projekt uchwały. 

Pozytywną opinię do projektu uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji BudŜetu 

i Przestrzegania Prawa Olga Kisiała. 
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Dyskusji nie podjęto, przystąpiono zatem do głosowania, w wyniku którego projekt 

uchwały został podjęty jednogłośnie przez 14-tu radnych uczestniczących                         

w posiedzeniu. 

Uchwała Nr XXVI/285/2008 w sprawie zmian w budŜecie miasta na rok 2008 stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 

b. zmiany uchwały budŜetowej na rok 2008 

RównieŜ ten projekt uchwały przedstawiła Maria Komadowska Skarbnik Miasta. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Przestrzegania Prawa Olga Kisiała przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji. 

W wyniku zarządzonego głosowania projekt uchwały został podjęty jednogłośnie 

przez 14-tu radnych obecnych na sesji. 

Uchwała Nr XXVI/286/2008 w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na rok 2008 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

c. ustalenia wysokości ekwiwalentu pienięŜnego przysługującego członkom 

Ochotniczych StraŜy PoŜarnych Miasta Ustroń 

Projekt uchwały przedstawił Ireneusz Szarzec, Burmistrz Miasta Ustroń. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Przestrzegania Prawa Olga Kisiała przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji. 

Pytań ani uwag nie wniesiono wobec powyŜszego przystąpiono do głosowania                    

w wyniku którego projekt uchwały został podjęty jednogłośnie przez 14-tu radnych 

obecnych na posiedzeniu. 

Uchwała Nr XXVI/287/2008 w sprawie  ustalenia wysokości ekwiwalentu pienięŜnego 

przysługującego członkom Ochotniczych StraŜy PoŜarnych Miasta Ustroń stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

d. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2009 

Naczelnik Wydziału Finansowego Aleksandra Łuckoś przedstawiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Przestrzegania Prawa Olga Kisiała przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji. Pytań ani uwag nie wniesiono. 

Poddany pod głosowanie projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie przez 14-tu 

radych obecnych na sesji. 
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Uchwała Nr XXVI/288/2008 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2009 rok stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

e. zwolnień od podatku od nieruchomości i podatku rolnego w 2009 roku 

RównieŜ ten projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Finansowego 

Aleksandra Łuckoś.  

Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Przestrzegania Prawa Olga Kisiała przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji. Pytań ani uwag nie wniesiono. 

Poddany pod głosowanie projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie przez 14-tu 

radnych obecnych na sesji. 

Uchwała Nr XXVI/289/2008 w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości                     

i podatku rolnego w 2009 roku stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

f. zwolnień od podatku rolnego w 2009 roku 

Ten projekt uchwały równieŜ przedstawiła Naczelnik Wydziału Finansowego 

Aleksandra Łuckoś.  

Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Przestrzegania Prawa Olga Kisiała przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji. Pytań ani uwag nie wniesiono. 

Projekt uchwały w wyniku zarządzonego głosowania został podjęty jednogłośnie 

przez  14-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu. 

Uchwała Nr XXVI/290/2008 w sprawie zwolnień od podatku rolnego w 2009 roku 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

g. określenia wysokości stawek opłaty uzdrowiskowej na 2009 rok 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Finansowego Aleksandra Łuckoś. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu i Przestrzegania Prawa Olga Kisiała przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji. 

Uwag ani pytań nie wniesiono zatem przystąpiono do głosowania, w wyniku którego 

projekt uchwały został podjęty jednogłośnie przez 14-tu radnych uczestniczących                

w posiedzeniu. 

Uchwała Nr XXVI/291/2008 w sprawie określenia wysokości stawek opłaty 

uzdrowiskowej na 2009 rok  stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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h. stawek opłaty targowej na rok 2009 

Projekt uchwały przedstawił Michał Kozłowski Naczelnik  Wydziału Mieszkaniowego. 

Pozytywną opinię Komisji BudŜetu i Przestrzegania Prawa przedstawiła Olga Kisiała 

Przewodnicząca Komisji. 

Z uwagi na brak pytań przystąpiono do głosowania w wyniku, którego projekt 

uchwały został podjęty jednogłośnie przez 14-tu radnych uczestniczących                        

w posiedzeniu. 

Uchwała Nr XXVI/292/2008 w sprawie stawek opłaty targowej na rok 2009 stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 

 

i. zniesienia opłaty od posiadania psów 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miasta Stanisław Malina. 

Pozytywną opinię Komisji BudŜetu i Przestrzegania Prawa przedstawiła Olga Kisiała 

Przewodnicząca Komisji. Uwag ani pytań nie wniesiono zatem przystąpiono do 

głosowania, w wyniku którego projekt uchwały został podjęty jednogłośnie przez              

14-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu. 

Uchwała Nr XXVI/293/2008 w sprawie zniesienia opłaty od posiadania psów stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. 

 

j. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miasta Stanisław Malina. 

Głos w powyŜszej sprawie zabrali równieŜ: 

• Radny Stefan Bałdys, 

• Prezes Zarządu Wodociągów Ziemi Cieszyńskiej Sp. z o.o. w Ustroniu  

Jan Kubień, 

• Przewodniczący Zarządu Osiedla Ustroń Górny Arkadiusz Gawlik, 

• Radny Przemysław Korcz, 

• Radny Bogumił Suchy. 

Pozytywną opinię Komisji BudŜetu i Przestrzegania Prawa przedstawiła Olga Kisiała 

Przewodnicząca Komisji. 

Poddany pod głosowanie projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie przez 14-tu 

radnych obecnych na sesji. 
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Uchwała Nr XXVI/294/2008 w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 

odprowadzanie ścieków stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

k.  wyraŜenia zgody na podwyŜszenie kapitału zakładowego, wniesienia 

majątku i objęcia udziałów w Wodociągach Ziemi Cieszyńskiej Sp. z o.o.                     

z siedzibą w Ustroniu 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta Ireneusz Szarzec. 

Głos w powyŜszej sprawie zabrali: 

• Radny Józef Gogółka, 

• Radny Wiesław ŚliŜ. 

Pozytywną opinię Komisji BudŜetu i Przestrzegania Prawa przedstawiła Olga Kisiała 

Przewodnicząca Komisji. 

Poddany pod głosowanie projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie przez 14-tu 

radnych obecnych na sesji. 

Uchwała Nr XXVI/295/2008 w sprawie wyraŜenia zgody na podwyŜszenie kapitału 

zakładowego, wniesienia majątku i objęcia udziałów w Wodociągach Ziemi 

Cieszyńskiej Sp. z o.o. z siedzibą w Ustroniu stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

l. przyjęcia na rok 2009 programu współpracy Miasta Ustroń z organizacjami 

pozarządowymi 

 Projekt uchwały przedstawiła Danuta Koenig Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury                    

i Sportu. 

Pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawiła 

Bogusława RoŜnowicz Przewodnicząca Komisji. 

Uwag ani pytań nie wniesiono zatem przystąpiono do głosowania, w wyniku którego 

projekt uchwały został podjęty jednogłośnie przez 14-tu radnych uczestniczących                

w posiedzeniu. 

Uchwała Nr XXVI/296/2008 w sprawie przyjęcia na rok 2009 programu współpracy 

Miasta Ustroń z organizacjami pozarządowymi stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

ł.  zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

 Projekt uchwały przedstawił Andrzej Siemiński Naczelnik Wydziału Architektury, 

Inwestycji i Gospodarki Gruntami. 
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Pozytywną opinię Komisji Architektury, Inwestycji, Gospodarki Komunalnej                                    

i Mieszkaniowej przedstawił Piotr Markuzel Przewodniczący Komisji. 

Uwag ani pytań nie wniesiono zatem przystąpiono do głosowania, w wyniku którego 

projekt uchwały został podjęty jednogłośnie przez 13-tu radnych uczestniczących                

w posiedzeniu. 

Uchwała Nr XXVI/297/2008 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych  

stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

m.  ustanowienia słuŜebności na gruncie gminnym 

 Projekt uchwały przedstawił równieŜ Andrzej Siemiński Naczelnik Wydziału 

Architektury, Inwestycji i Gospodarki Gruntami. 

Pozytywną opinię Komisji Architektury, Inwestycji, Gospodarki Komunalnej                         

i Mieszkaniowej przedstawił Piotr Markuzel Przewodniczący Komisji. 

Uwag ani pytań nie wniesiono zatem przystąpiono do głosowania, w wyniku którego 

projekt uchwały został podjęty jednogłośnie przez 13-tu radnych uczestniczących                

w posiedzeniu. 

Uchwała Nr XXVI/298/2008 w sprawie ustanowienia słuŜebności na gruncie 

gminnym stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

n.  utworzenia stowarzyszenia gmin 

 Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta Ireneusz Szarzec. 

Uwag ani pytań nie wniesiono zatem przystąpiono do głosowania, w wyniku którego 

projekt uchwały został podjęty jednogłośnie przez 13-tu radnych uczestniczących                            

w posiedzeniu. 

Uchwała Nr XXVI/299/2008 w sprawie utworzenia stowarzyszenia gmin stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu. 

 

o.  przystąpienie miasta Ustroń do Beskidzkiej Organizacji Turystycznej 

Projekt uchwały przedstawił równieŜ Burmistrz Miasta Ireneusz Szarzec. 

Negatywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawiła 

Bogusława RoŜnowicz Przewodnicząca Komisji. 

Głos w powyŜszej sprawie zabrali: 

• Radny Józef Gogółka, 
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• Radny Bogumił Suchy 

W wyniku zarządzonego głosowania przez Przewodniczącego obrad Stanisława 

Malinę, projekt uchwały nie został przyjęty, bowiem przeciwko uchwale  głosowało      

13 radnych obecnych na posiedzeniu. 

 

p.  nadania Statutu Miejskiej Bibliotece Publicznej im. Jana Wantuły                        

w Ustroniu 

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Jana Wantuły 

w Ustroniu, Krzysztof Krysta. 

Pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawiła 

Bogusława RoŜnowicz Przewodnicząca Komisji. 

Uwag ani pytań nie wniesiono zatem przystąpiono do głosowania, w wyniku którego 

projekt uchwały został podjęty jednogłośnie przez 13-tu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu. 

Uchwała Nr XXVI/300/2008 w sprawie nadania Statutu Miejskiej Bibliotece Publicznej 

im. Jana Wantuły w Ustroniu stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

r.  zaciągnięcia zobowiązania wekslowego 

 Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Maria Komadowska. 

Pozytywną opinię Komisji BudŜetu i Przestrzegania Prawa przedstawiła Olga Kisiała 

Przewodnicząca Komisji. 

Uwag ani pytań nie wniesiono zatem przystąpiono do głosowania, w wyniku którego 

projekt uchwały został podjęty jednogłośnie przez 13-tu radnych uczestniczących                

w posiedzeniu. 

Uchwała Nr XXVI/301/2008 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wekslowego  

stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

s.  wyraŜenia zgody na podwyŜszenie kapitału zakładowego i objęcia udziałów 

w Kolei Linowej Czantoria Sp. z o.o. z siedzibą w Ustroniu 

 Projekt uchwały równieŜ przedstawiła Skarbnik Miasta Maria Komadowska. 

Uwag ani pytań nie wniesiono zatem przystąpiono do głosowania, w wyniku którego 

projekt uchwały został podjęty jednogłośnie przez 13-tu radnych uczestniczących                

w posiedzeniu. 
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Uchwała Nr XXVI/302/2008 w sprawie  wyraŜenia zgody na podwyŜszenie kapitału 

zakładowego i objęcia udziałów w Kolei Linowej Czantoria Sp. z o.o. z siedzibą               

w Ustroniu  stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

6.     Informacja w sprawie przeprowadzonych zamówień publicznych w okresie 

01.01.2008 – 30.09.2008 r. 

Głos w powyŜszej sprawie zabrał Przewodniczący Zarządu Osiedla Ustroń Polana 

Stefan Figiel. 

Pozytywną opinię Komisji Architektury, Inwestycji, Gospodarki Komunalnej                      

i Mieszkaniowej przedstawił Piotr Markuzel Przewodniczący Komisji. 

Informacja w sprawie przeprowadzonych zamówień publicznych w okresie 

01.01.2008 – 30.09.2008 r. stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

7.     Interpelacje 

W okresie międzysesyjnym pisemnych interpelacji nie złoŜono, zatem 

Przewodniczący obrad uznał ten punkt porządku obrad za wyczerpany. 

 

8.     Zapytania radnych i bieŜące sprawy miasta 

W sprawach bieŜących miasta głos zabrały następujące osoby: 

• Radna Powiatu Cieszyńskiego Emilia Czembor, 

• Burmistrz Miasta Ireneusz Szarzec, 

• Radna Izabela Tatar, 

• Naczelnik Wydziału IGG Andrzej Siemiński, 

• Przewodniczący Rady Miasta Stanisław Malina, 

• Radny Józef Zahraj 

• Radny Wiesław ŚliŜ, 

• Radna Maria Jaworska, 

• Radny Stefan Bałdys, 

• Radny Bogumił Suchy, 

• Radny Józef Gogółka. 

 

9.     Sprawy bieŜące Rady Miasta 

W sprawach bieŜących Rady Miasta Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe : 
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• posiedzenie Komisji Koordynacyjnej odbędzie się dnia 3 listopada 2008 r.                   

o godz. 1500 (w sprawie wniosków) oraz 26 listopada 2008 r. o godz. 1500,  

• sesja Rady Miasta odbędzie się dnia 27 listopada 2008 r. o godz. 1400, 

• Fundacja Trzeźwości organizująca kampanię zachowaj trzeźwy umysł 

dziękuje Radzie Miasta i Panu Burmistrzowi za wspieranie działań fundacji, 

• od członków Kombatantów Armii Krajowej wpłynęło pismo dotyczące 

nazewnictwa budowanej ulicy Pod Skarpą, proponowana nazwa to                     

ul. Marszałka Piłsudskiego. Powołana Komisja zajmie w tej sprawie 

stanowisko. 

• złoŜenie gratulacji druŜynie strzeleckiej za zajęcie 2 miejsca w strzelaniu 

łukiem oraz za zajęcie 7 miejsca w KBKS-ie jak równieŜ złoŜenie  gratulacji  

Radnemu Panu Bogumiłowi Suchemu za zajęcie 1-wszego miejsca                            

w klasyfikacji indywidualnej ze strzelania łukiem 

• zaproszenie do udziału w obchodach Święta Niepodległości oraz na koncert 

charytatywny A. Makowicza 

Ponadto zgodnie z art. 24 h ust. 12 ustawy o samorządzie gminnym Przewodniczący 

Rady Miasta oraz Burmistrz Miasta złoŜyli informację o wynikach analizy oświadczeń 

majątkowych dotyczących 2007 roku. 

Informacja o złoŜeniu oświadczeń majątkowych stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

 

10.  Zakończenie 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta dziękując 

radnym oraz gościom za obecność zamknął obrady XXVI sesji Rady Miasta. 

 

Przebieg obrad XXVI sesji Rady Miasta został zapisany w formie elektronicznej na 

płycie CD, która stanowi załącznik nr 24 do protokołu.     

 

 

  

  Protokołowała                Przewodniczący Rady Miasta 

                    

   Iwona Bujok   Stanisław Malina 

 


